
Subject: Rozwój i komercjalizacja aplikacji "Pasjonata", opcja #2 – START
From: Michal Siemaszko <mhsiemaszko@7thraylabs.com>
Date: 12/19/19, 5:29 PM
To: Mateusz Paluch <mateusz.paluch@4wise.pl>
CC: Łukasz Paluch <lukasz.paluch@4wise.pl>

Cześć,

W temacie j.w., proszę o informacje:

1) Czy nowy sprzęt jest już postawiony w obydwu lokalizacjach - tj. Mikołowie i
Bielsku-Białej?

a) Jeśli tylko w Mikołowie to czy w Bielsku będzie również nowy dostępny i
kiedy?

2) Czy obydwie lokalizacje są / będą połączone siecią WAN?

a) Jaka jest przepustowość łącza miedzy nimi?

b) Jakie są pingi?

3) Jaki to sprzęt?

a) Tj. ile pamięci? 

b) Ile procesorów? 

c) Ile powierzchni dyskowej? Czy to dyski SSD?

4) Ile z tych zasobów (pamięci, procesorów) może zostać przeznaczone na
potrzeby Pasjonaty?

5) Rozumiem, że korzystacie z Hypervisor'a Microsoft'u (Hyper-V) - tj. w obydwu
lokalizacjach jest (będzie? patrz #1) to Hyper-V

6) Ile VM-ów można wydzielic? Ile VM-ów przeznaczyć na potrzeby Pasjonaty?

7) Czy jest dostępny tzw. "edge node" do którego mogę się podłączyć chcąc
zainstalować Linux'a na VMach, czy nie jest dostępny lub wolicie sami to zrobić?

Rozwój i komercjalizacja aplikacji "Pasjonata", opc...

1 of 2 5/1/20, 4:33 PM



8) Czy jest zainstalowany VPN / jak łączyć się najlepiej?

Pozdrawiam,

-- 
  Michal H. Siemaszko
  Mobile: +48 723 039 978
  Signal IM: +48668566023
  Telegram: mhsiemaszko
  Email: mhsiemaszko@7thraylabs.com,

mhs@into.software
  WWW: http://ideas.into.software/
  GitHub: https://github.com/ideas-into-software/
  LinkedIn: http://www.linkedin.com/in/mhsiemaszko/
  Twitter: https://twitter.com/IntoSoftware/
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